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Secundària: Vedat difícil 

No hauries 
de ser a classe? 

Periòdicament, els cossos policials de la ciutat augmenten la vigilància als centres de secundària 
per frenar l'absentisme escolar i el tràfic i el consum il·lícit de substàncies estupefaents. També 
es fa un seguiment de casos d'incivisme escolar. 

"Fer campana" a Mollet és cada 
vegada més complicat. I és que 
de manera intermitent, la policia 
local i els Mossos d'Esquadra 
realitzen controls a l'entorn dels 
instituts i centres de secundària 
per lluitar contra l'absentisme 
escolar, la tinença i consum de 
drogues i les baralles entre 
alumnes. Una actuació que està 
permanentment en contacte amb 
els Consells Escolars dels cen-
tres, les associacions de mares i 
pares i que compta amb la 
col·laboració de les associacions 
de veïns. De paisà o d'uniforme, 
els cossos poücials que detecten 
un jove en edat escolar fora del 
centre educatiu, i en horari 
lectiu, informen del cas a 
l'escola, i aquests ho comuni-
quen als pares. En l'última etapa 
de controls feta a l'IES Vicenç 
Plantada abans de Nadal, la 
Policia Mimicipal va detectar 23 
casos d'absentisme escolar. La 
xifra, segons el director de l'IES, 
Jordi Janariz, "no és especialment 
alarmant, sinó en la línia 
habitual". 

• Fenomen preocupant 
Tot i així, Janariz admet que el 
fenomen en sí de l'absentisme, 
"és preocupant". Motius com 
"la insubmissió o el rebuig a la 

La polida lluita contra l'absentisme als centres de secundària 

institució" són, pel director de 
l'IES, les causes principals per 
faltar a classe. "El que preocu-
pa més, però, és que no hem 
sabut atraure suficientment 
Valumne al llarg del període 
educatiu, i arriba a l'ESO amb 
desinterès", remarca Janariz. A 
més, afegeix que l 'absentisme 
és una pràctica més pròpia 
dels estudiants de segon curs 
d'ESO, ja que, en els últims 
cursos, "o l'alumne cau en 
l'absentisme permanent o 
s'integra en la dinàmica del 
centre". 

• Comissió de l'absentisme 
A banda dels controls policials, 
des de l'àmbit institucional, la 
regidoria d'Educació i els centres 
escolars treballen en la comissió 
de l'absentisme, dins del Pla de 
l'Entorn Educatiu. El 25 de 
gener es va fer la primera reunió 
de la comissió per a determinar 
els circuits a seguir en cada cas i 
fer una radiografia dels diferents 
tipus d'absentisme. Tal com 
apunta la regidora d'Educació de 
l'Ajuntament, Alícia Domínguez, 
"hem detectat nous casos 
d'absentisme, com per ^ 
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